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TARSUS TİCARET BORSASI’NDAN TARSUS 
BELEDİYE BAŞKANI ALİ BOLTAÇ’A ZİYARET  

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat 

Kaya ,Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve 

beraberinde meclis üyeleriyle birlikte Tarsus 

Belediye Başkanı Ali Boltaç’a hayırlı olsun 

ziyaretinde bulundu. Meclis Başkanı Murat 

Kaya, 31 Mart’ta yapılan seçimlerde Belediye 

Başkanı seçilen Ali Boltaç’a görevinde başarılar 

dileyerek, Tarsus’un gelişmesi, kalkınması ve 

daha çağdaş bir kent olması yönünde atılan 

her adıma destek olacaklarını da dile getirdi. 

Tarsus ortak paydasında, Borsa olarak 

üzerlerine düşen ne varsa yapmaya hazır 

olduklarının altını çizen Meclis Başkanı Murat 

Kaya ve Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke 

“Tarsus Ticaret Borsası olarak, kentin 

ticaretinin, ekonomisinin ve sosyo kültürel 

alanda toplumsal hayatı da içine alan 

gelişmelerde elimizi her zaman taşın altına 

koymaya hazır olduğumuzu belirtmek isterim. 

Ortak akılla hareket etmek ilçemizin faydasına 

olacaktır. Borsamız geçmişten bugüne kadar 

kurum, kuruluş, meslek odaları ile ortak akılla 

hareket etmiştir. Sosyal, ekonomik ve stratejik 

konularda ortak projeler hazırlayıp kentimize 

büyük faydalar sağlayabiliriz” ifadesini 

kullandı. 

Tarsus Belediye Başkanı Ali Boltaç ise, Borsa 

meclis ve yönetim kurulu üyelerinin 

ziyaretinden duyduğu memnuniyeti belirterek 

, ortak payda Tarsus etrafında birleşmesini 

kendisinin de çok istediğini dile getirdi. 

BU MAKAM HİZMET MAKAMI’DIR. 

Belediye Başkanı Boltaç, Tarsus Ticaret 

Borsasının üyesi olarak Tarsus ve Borsa üyeleri 

için hayata geçirdiği projeleri yakından takip 

ettiğini vurguladığı konuşmasında; “ Bizim 

önceliğimiz Tarsus’un il olma konusu. Bu 

konuda Tarsus’taki tüm STK’ların, halkımızın 

desteğine ihtiyacımız var. Yine aynı şekilde 

tarım ve sanayi ikilisinin yaratacağı ekonomik 

sinerji diğer ağırlıklı önceliğimiz. Bu konularda 

sizlerin de bizi yalnız bırakmayacağınıza 

inanıyorum. Özellikle Sivil toplum 

kuruluşlarımızın, meslek odalarımızın katkı ve 

destekleri bir belediyenin daha iyi hizmet 

vermesi noktasında önemlidir. Çünkü 

belediyenin yapacağı hizmetler tek başına bir 

yere kadar ulaşır. Bu makam hizmet 

makamıdır, herkese, her kesime adaletli 

yaklaşmamız için ve birlikte el ele verdiğimiz 

zaman yapacağımız çalışmalar daha hızlı bir 



 

 

şekilde ivme kazanarak daha güzel noktalara taşınacaktır.” Şeklinde sözlerini tamamladı. 

 

 

GELECEĞİNE SAHİP ÇIK 

Tarsus Kaymakamlığı koordinesinde yürütülen Büyük İlçeler Güven ve Dönüşüm Projesi 

Eylem Planı içinde yer alan ‘Geleceğine Sahip Çık’ projesi kapsamında; Emine Boro Ortaokulu 

öğrencileri ile öğle yemeği etkinliğinde bir araya gelindi. 

Tarsus Ticaret Borsası tarafından organize edilen etkinliğe, Tarsus Emniyet Müdürü İhsan 

Yalçınkaya, Kaymakamlık Yazı İşleri Müdürü Hasibe Çetinay Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke, Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan 

Bayram ve İlhan Titiz ile Milli eğitim Müdürü Mehmet Metin, Toplum destekli Büro Amirliği 

personelleri, Emine Boro Ortaokulu Müdürü, öğretmen ve öğrencileri katıldı. 

Gerçekleşen etkinlikte öğrenciler ile hayalleri ve idealleri ile geleceklerine dair düşünceleri 

hakkında sohbet edildi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, “Geleceğinize Sahip Çık projesine katkı sağlayan 

kurumlardan biri olarak yapılan etkinlikler ile değerimiz olan çocuklarımızı hem tanıma fırsatı 

buluyor, hem de onların ufuklarının gelişimine değer katmış oluyoruz. Gittiğiniz yeri bir 

inceleyin ne oluyor ne bitiyor anlayın. Bugün eve gittiğinizde de bizlerin selam ve sevgilerini 

anne ve babalarınıza söyleyin. Ticaret Borsası yöneticileriyle bir araya geldiğinizi anlatın 

“dedi, 

 

 

 



 

 

 

TOBB YÖNETİM KURULU ÜYESİ VE MERSİN DENİZ 
TİCARET ODASI BAŞKANI CİHAT LOKMANOĞLU 

TARSUS TİCARET BORSASI’NA NEZAKET 
ZİYARETİNDE BULUNDU. 

önetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Yönetim Kurulu 

Üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan Bayram ve İlhan Titiz tarafından konuk edilen Lokmanoğlu, 

ziyarette bölgede TOBB’nin yürüttüğü çalışmalara değinerek, oda ve borsaların üyelerinden 

gelen talep ve sorunları değerlendirmek adına yapılan çalışmalar hakkında bilgi verdi. 

Sohbet ortamında gerçekleşen ziyarette, yaşanan ekonomik sorunların üstesinden gelineceğine 

inandıklarını ifade ederken Ülke olarak zor bir süreçten geçildiğine, ancak bu durumun aşılmasında, 

sorunların çözümünde oda ve borsaların görevlerinin de önemine dikkat çektiler. 

Yönetim Kurulu Üyelerinin Borsa üyelerinden gelen sorun ve taleplerinin iletildiği görüşmede ihracat 

yapan üyelerin vize sorunları, kredi kartı ile vergi ödemede yetersiz kalan sınırın arttırılması, borsa 

işlemlerine ait banka teminat mektuplarındaki komisyonun düşürülmesi ve şu an en çok gündemi 

meşgul eden yüksek enflasyonla mücadele eden Türkiye ekonomisinde şirketlerin enflasyon 

muhasebesi yapma zorunluluğu konuları talep olarak bildirildi. 

TOBB Yönetim Kurulu Üyesi ve Mersin Deniz Ticaret Odası Başkanı Cihat Lokmanoğlu’nun ziyaretine 

TOBB ‘inden Kadir Akalın ile Mersin Deniz Ticaret Odası Genel Sekreter Yardımcısı Gülşen Akyıldız da 

eşlik etti. 
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TARSUS TİCARET BORSASI VE TTB LİDAŞ 
PERSONELLERİ TAHLİYE VE YANGIN TATBİKATI 

EĞİTİMİNDE 

Tarsus Ticaret Borsası ve TTB LİDAŞ Personellerinin katılımıyla 

gerçekleşen ‘’Tahliye ve Yangın Tatbikatı Eğitimi’’ Uzman Hikmet 

Doğan Yeşillik tarafından başarılı bir şekilde uygulandı. 

"Rüzgarı Arkana Al!" 

Korona tedbirleri kapsamında mesafe kurallarına uygun olarak 

korunmalı ve açık havada gerçekleşen ‘’Tahliye ve Yangın Tatbikatı 

Eğitimi’’'nde, Tahliye ve Yangın anının önemine değinildi, 

personellerin bilgileri tazelendi. Eğitimde amaç yangın anında o an 

bulunan üye, misafirlere nasıl davranmaları gerektiği anlatıldı. 

Bilgilerin tazelendiği bu eğitimde muhtemel çıkabilecek yangın 

olaylarının önlenmesi için gerekli koruyucu önlemleri almak, , araç 

gereç ve malzeme temini, yangın esnasında söndürme ve kurtarma 

tekniklerini uygulamak, gibi konulara bir kez daha değinildi. Her an 

çıkabilecek bir yangına karşı personellerle yapılan tatbikat ile yangına 

müdahaleye ve personellerin dışında kalan kişiler de nasıl 

davranmaları konusunda hazır hale getirilmiş oldu. 

 

 

 

 



 

 

 

 

TARSUS TİCARET BORSASI YÖNETİM KURULU BAŞKANI 
MUSTAFA TEKE, DÜNYANIN EN SAF, EN TEMİZ SEVGİSİNİN 
ANNE SEVGİSİ OLDUĞUNU BELİRTEREK "KÜLTÜRÜMÜZDE 

ANNELİK MÜSTESNA BİR YERE SAHİPTİR, DÜNYANIN EN YÜCE, 
EN KUTSAL VAZİFELERİNDEN BİRİDİR." DEDİ. 

Türk kültüründe aile ve annelik kavramının önemini vurgulayan Teke, "Kadının 

her zaman ön plana çıktığı kültürümüze göre, evi yuva haline getiren, aileyi 

birbirine bağlayan annedir. Dilimizdeki atasözleri ve deyimler annenin Türk 

kültüründeki önemini ortaya koyuyor. 

Ülkemizden bahsederken baba vatan demiyoruz, 'ana vatan' diyoruz. 

Vatanımızı kültürümüzde kutsal sayılan "ana" ile özdeşleştiriyoruz. 'Ana gibi yâr, 

Bağdat gibi diyar olmaz' diyoruz. 

Annelerimiz aldıkları eğitim ve donanım ile sadece bir anne olarak değil üreten, 

eğiten, öğreten, çalışan rolüyle toplumu şekillendirme gücüne sahiptirler. 

Topluma değer kazandıran, sağlam, dürüst, erdemli, saygın, sevgi dolu kişiler, 

annelerimizin bireysel çevresinde şekillenirler. 

Bu vesile ile, hayata gözlerini yummuş tüm anneleri rahmetle, minnetle yad 

ediyor, hayatlarını çocuklarına bahşeden, karşılıksız sevginin ve eşsiz 

hoşgörünün müstesna temsilcileri olan annelerimizin ‘Anneler Günü’nü 

kutluyor, sağlık ve mutluluklar diliyorum" ifadelerini kullandı. 



 

 

Meclis Başkanı Murat Kaya "Güçlü anneler güçlü 

aileleri bir araya getirir, güçlü aileler de güçlü geleceği 

sonuna kadar yaşatır" dedi. 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, Anneler Günü ile ilgili açıklamasında Anneler 

Günü’nü kutlayarak şunları dile getirdi: “ Anne sevgisi eşdeğeri olmayan bir duygudur. Bu sevginin 

sadece bir güne sığdırılması da mümkün değildir. Varlıklarıyla dokundukları her şeye değer katan 

anneler, sadece evlatlarının değil tüm toplumun baş tacıdır. 

Annelerin toplumsal hayattaki yerinin en önemli göstergelerden birinin istihdam olduğunu belirten 

Meclis Başkanı Murat Kaya, Türkiye İstatistik Kurumu verilerine göre Türkiye'de kadın istihdam 

oranının yüzde 31,3, kadının iş gücü piyasasına katılım oranının ise yüzde 35,8 olduğunu hatırlattı. 

Kadın çalışan oranının artmasını hedeflediklerini söyleyen Kaya, "Kadınlarımız güçlüdür ve 

toplumuzun temel taşıdır. Eğer dünyanın güçlü toplum ve güçlü ülke sıralamalarında üst sıralarında 

yer almak istiyorsak kadınlarımızın toplumsal ve sosyal yaşama daha fazla katılımlarını sağlamamız ve 

hak ettikleri önemi vermemiz gerekmektedir" dedi. 

Kaya "Güçlü anneler güçlü aileleri bir araya getirir, güçlü aileler de güçlü geleceği sonuna kadar 

yaşatır" dedi. 

Anneler, ülkemiz sosyo-ekonomik yapısı içinde birçok sektörde gerek girişimci gerekse bir çalışan 

olarak önemli görevlerle toplumsal değer üretiyorlar. 

Gelişmiş bir ekonominin, büyüyen bir ülkenin, ilerleyen bir toplumun temeli, bilinçli, fedakar, güçlü 

annelerin yetiştirdiği nesillerle mümkün olacaktır. Anneler, kendi çocuklarıyla beraber aslında 

toplumun da geleceğini şekillendirenlerdir. 

Bu duygu ve düşüncelerle başta şehit anneleri olmak üzere tüm annelerimiz, anne olmadığı halde 

gönlünde anne sevgisini yaşatan ve ebediyete intikal eden tüm kadınlarımızın Anneler Günü’nü 

kutluyor, Tarsus Ticaret Borsası camiası olarak saygılarımızı sunuyoruz.” 



 

 

 

BORSA HEYETİ, PARİS VE BRÜKSEL’DE İHRACAT 
KAPILARINI ARALADI 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve 

beraberindeki Borsa Heyeti, Tarsus Tarım Sektörünün İhracat Yönetimi ve Kapasitesinin Geliştirilmesi 

Kümelenme Projesi’ne (21.URGE.025 ) destek sağlanması kapsamında yurt dışında bir dizi temaslarda 

bulundular. 

Fransa’nın başkenti Paris ve Belçika’nın başkenti Brüksel’de ‘Yurt Dışı Pazar’ faaliyetleri noktasında 

temaslarda bulunan Borsa Heyeti, Paris’te Ticaret Baş Müşaviri Murat Gören ve Ticaret Müşaviri 

Gonca Köksal Ensari ile Brüksel de ise Brüksel Ticaret Müşaviri Mehmet Kayış, EUROCHAMBRES TEBD 

Proje Direktörü Oya Ersöz ve TOBB Brüksel Temsilcisi Haluk Nuray ile birer görüşme imkânı buldular. 

Tarsus Ticaret Borsası Heyeti’nin bu buluşmalarında, yurtdışı pazarlama faaliyetlerinin başarı ile 

uygulanabilmesi ve hedeflenen sonuçlara ulaşılabilmesi, firmaların dış pazarlar hakkında bilgi 

edinmeleri, potansiyel alıcılarla iş görüşmeleri yapmaları, uluslararası rekabet ve ihracat 

potansiyellerini artırmaları, Avrupa ülkelerine dış ticaretin yaygınlaştırılması amaçlandı. 

Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya ve Borsa yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Fransa’nın 

başkenti Paris’te gerçekleştirdikleri temaslarla ilgili yaptıkları ortak açıklamada “Paris Ticaret Baş 

Müşavirimiz Murat Gören ve Ticaret Müşaviri Gonca Köksal Ensari ile Türkiye Fransa ile dış ticaret 

hacmini değerlendirdik. Yaklaşık 15-16 milyar USD seviyesinde olan ihracatımızda, Fransa’ya yaş 

meyve-sebze ve gıda sektöründe ihracatımız istenilen düzeyde olmadığını dile getirdik. Fransa’nın 

meyve ve sebze ithal ettiği ülkelere baktığımızda ise Türkiye; meyvede 7. sırada, sebzede 11. 

sıradadır. Ne yazık ki; Fransa’nın ithalatçı olduğu ülkelerin başında ise rakip ülke İspanya ve sırasıyla 

Fas, Belçika ve İtalya gelmektedir” dediler. Belçika’nın başkenti Brüksel’de yaptıkları temaslarla 

ilgilide bilgiler veren Murat Kaya ve Mustafa Teke “Brüksel Ticaret Müşavirimiz Mehmet Kayış’a ise 



 

 

Belçika ile yaş meyve-sebze ve gıda sektöründe durumun daha vahim olduğunu ifade ettik. 

İhracatımız istenilen düzeyde olmadığını nedenlerini öğrenmek istedik. Belçika’nın meyve ve sebze 

ithal ettiği ülkelere baktığımızda Türkiye; meyvede 16. sırada, sebzede 11. sıradadır. Net ithalatçı 

olduğu ülkeler ise, yine rakip ülkelerimiz Hollanda ve İspanya olduğunu, neler yapabileceğimizi 

istişare ettik. Kendisinin bize verdiği bilgiler gerçekten çok değerli oldu” ifadelerine yer verdiler. 

UROCHAMBRES TEBD Proje Direktörü Oya Ersöz ile yapılan görüşmenin de verimli geçtiğini 

belirten Kaya ve Teke, “Bu ziyarette, Tarsus Ticaret Borsasının Avrupa Odaları ile ikili iş birliği 

çerçevesinde yer alması özellikle istendi. Borsa’nın fiziki ve teknik alt yapılarının sunulduğu 

görüşmede, Borsamız adına bölgesel, ulusal, Odalar, Borsalar ve Birlikler ile iş dünyası diyaloglarının 

arttırılmasına yönelik ortaklaşa yürütülebilecek projelerde yer almak istediğimizi ifade ettik. 

Türk iş dünyasının çatı kuruluşu olan TOBB’nin Avrupa Ticaret ve Sanayi Odaları-Eurochambres 

nezdinde temsil etmek ve Eurochambres faaliyetlerine aktif katılımını sağlamak amacıyla kurulan 

TOBB Brüksel Temsilciliğinde TOBB Brüksel Temsilcisi Haluk Nuray ve ekibi ile yapılan görüşmelerde; 

Borsa üyelerimizin lobi ve bilgilendirme faaliyetleri çerçevesinde AB kurumları ve etkin kuruluşları ile 

irtibat, diyalog ve koordinasyonunun sağlanması, AB içindeki gelişmeleri yakından takip ederek bilgi 

akışını sağlayacak konulara değindik. Üyelerimizin ikili görüşmelerinde ev sahibi olarak TOBB 

temsilciliğimizin kullanılmasında yardımcı olmalarını istedik ve severek kabul edeceklerini söylediler. 

Bu temaslarımızın sonuç ve önerilerimizi içeren ayrıntılı raporumuz TOBB ve ilgili makamlarla 

önümüzdeki günlerde paylaşılacaktır. Ziyarette bulunduğumuz temsilcilerimizi başarılı çalışmalarını 

yürekten kutluyor, ilgi ve alakaları için teşekkür ediyoruz” şeklinde sözlerini tamamladılar. 

Tarsus Ticaret Borsası’nın, Paris ve Brüksel temaslarına Genel Sekreter Hasan Şanlı, Genel Sekreter 

Yardımcısı Ezgi Fındık Güngör ve Dış Ticaret Uzmanı Pınar Alegöz katıldı. 

 

 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKANI MUSTAFA TEKE TASARRUF TEDBİRLERİNİN 

KAPSAMLI VE ÖNEMLİ ADIMLAR İÇERDİĞİNİ BELİRTTİ. 

E 



 

 

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ile Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek tarafından 

açıklanan kamuda tasarruf tedbirleri hakkında Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke tasarruf tedbirlerinin kapsamlı ve önemli adımlar içerdiğini belirtti. 

Teke, “Tasarruf tedbirleri, kapsamlı ve önemli adımlar içeriyor. Kamuda verimliliği esas alan tasarruf 

tedbirlerinin ekonomik programı daha da güçlendireceğine inanıyoruz" ifadelerini kullandı. “ 

Teke sözlerine şu şekilde devam etti; 

“Yatırım ve istihdam artışında maliye politikasının etkinliğinin en az para politikası kadar önemli 

olduğunu, bu çerçevede kamu harcamalarının etkin bir biçimde yönetilmesinin oldukça kritik önem 

taşıyor. Açıklanan tedbirler hükümetin tasarruf konusunda daha duyarlı olacağını, konuyu belirli 

prensip ve kurallarla yürüteceğini gösteriyor. Biz iş dünyası olarak kaynakların doğru kullanımı ve 

tasarrufun karlılık, sürdürülebilirlik ve rekabet için ne anlama geldiğini çok iyi biliyoruz. 

Enflasyonla ciddi bir mücadele içerisindeyiz. Umarız 3 yıl sonunda enflasyonla mücadelede arzulanan, 

istenilen seviyeye ulaşılır ve tabandan tavana müreffeh günlere birlikte ulaşırız. Bu nedenle açıklanan 

tedbirleri çok önemsiyor ve destekliyoruz. 

 

 

TAKE KAPSAMINDA SOYA DAĞITIMI 
 

Tarım Arazilerinin Kullanımının Etkinleştirilmesi Projesi kapsamında, soya tohumu dağıtıldı. 

arsus İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü koordinesinde, Tarım Arazilerinin Kullanımının 

Etkinleştirilmesi (TAKE) Projesi kapsamında; %75 Hibeli Soya Tohumu dağıtım töreni Tarsus 

Ticaret Borsasında yapıldı. Törenin açılış konuşmasında 14 Mayıs Dünya Çiftçiler Gününü 

kutlayan Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke bir an önce bölgede hasadı bitmek üzere olan Buğday 

fiyatlarının açıklanmasını ve ofisin alım yapmasını ifade etti. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke konuşmasında ; 

“Yakın zamanda yayınladığımız raporda, 
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Türkiye'nin 2024-2025 sezonunda toplam yağlı tohum üretiminin (ayçiçeği tohumu, pamuk tohumu 

ve soya fasulyesi) bir önceki yıla göre yüzde 12 artarak yaklaşık 3,1 milyon tona ulaşacağı tahmin 

ediliyor. 

Türkiye’nin soya fasulyesi üretiminin ise, 150-160 bin ton seviyesinde gerçekleşeceği tüketiminin ise, 

2024/2025 sezonunda yaklaşık 3,2 milyon ton civarında olacağını bekliyoruz. Bu tüketim her yıl biraz 

daha artarken üretimimiz neredeyse aynı kalmakta. 

Özellikle soya; 

Yağ, endüstriyel kullanım, ilaç sanayi, yem sanayi gibi çok geniş bir kullanım alanına sahip ve dünya 

ticaretinde, tarımsal ticarette de önemli bir yere sahip. Tarım Arazilerinin Etkinleştirilmesi Projesi 

kapsamında yüzde 75 hibeli soya tohum dağıtımının artan ihtiyacımıza bir nebzede katkı olmasını, 

Projenin hayırlı uğurlu olmasının temenni ediyor, üreticilerimize bereketli ve kazançlı günler 

diliyorum.” İfadelerine yer verdi. Soya Tohumu dağıtım törenine Tarsus Kaymakamı Mehmet Ali 

AKYÜZ, Tarsus İlçe Tarım ve Orman Müdürü Hayri ERDOĞAN, İl Tarım Müdürlüğü KTV Şube Müdürü 

Mustafa Ateş, İlçe Müftüsü Murat AKÇAY, Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

TEKE, Borsa Yönetim Kurulu Üyesi İlhan Titiz ile Üretici Çiftçilerimiz katılım sağladı. 

 

İLÇE MÜDÜRÜ SÜLEYMAN TARSUS METİN VE BERABERİNDEKİ HEYET 

SOSYAL GÜVENLİK HAFTASI KUTLAMALARI KAPSAMINDA TARSUS 

TİCARET BORSASI'NI ZİYARET ETTİ 

 

Sosyal Güvenlik Kurumu Tarsus İlçe Müdürü Süleyman Metin ve beraberindeki heyet Sosyal Güvenlik 

Haftası kutlamaları kapsamında Tarsus Ticaret Borsası'nı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanı 

Mustafa Teke ile görüştü. 

Ziyarette yeni SGK düzenlemeleri ile Borsa Üyelerinin SGK konusunda merak ettiği soruların cevapları 

gündeme geldi. 



 

 

Sosyal Güvenlik haftasını kutlayan Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, ziyaretten ötürü teşekkür 

ederek, "Sizler gibi çalışkan, güzel insanlar ile kurumlarımızın hizmet kalitesi artıyor. Birlikte ortak 

projeler üreterek kentimize olan aidiyet duygumuz artıyor. Sosyal güvenlik denilince, yalnızca sağlık 

güvenliği değil, birçok farklı konuda haklar içeren bir yapı anlaşılmalı. Tüm bu haklarla ilgili daha iyisini 

sunmak üzere sizlerin çalışmalarını takdir ediyoruz. Bu vesile ile Sosyal Güvenlik Haftasının tüm 

vatandaşlarımıza ve çalışanlarımıza hayırlı olmasını diliyor, sosyal güvenlik kavramının toplumun tüm 

kesimleri tarafından kıvranıldığı ve sosyal güvenlik bilincinin oluştuğu bir hafta olmasını temenni 

ediyorum” dedi. 

Sosyal Güvenlik Haftası sebebiyle kurum paydaşlarını ziyaret ettiklerini belirten Süleyman Metin, bu 

vesileyle paydaşlarının kurum çalışmalarına ilişkin görüşlerini, kurumdan beklentileri ve şikâyetlerini 

öğrenmek istediklerini ifade ederek" Kentimizde STK'lar ile güzel bir yakınlaşma ve çalışma içindeyiz. 

Paydaşlarımızın kaliteli hizmetleri bizleri geliştiriyor. Birliktelik ve uyum içinde bizlerinde hizmet 

kalitesi artıyor." dedi. 

 

 

TARSUS TİCARET BORSASI YÖNETİM KURULU OLAĞAN HAFTALIK 
TOPLANTISI YAPILDI. 

Olağan yönetim kurulu toplantısını gerçekleştiren Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu, gündem 

maddelerinin görüşülmesi ardından ekonomi ve ticareti değerlendirdi. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'nin (TOBB) 80. Mali Genel Kurulu ve TURİB Genel Kurulu ile ilgili 

bilgileri paylaşan Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, açıklanan kamuda tasarruf tedbirleri 

hakkında değerlendirmede bulundu. 

umhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ile Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek 

tarafından açıklanan kamuda tasarruf tedbirleri hakkında Tarsus Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu Başkanı Mustafa Teke tasarruf tedbirlerinin kapsamlı ve önemli adımlar içerdiğini 

belirtti. 

C 



 

 

Teke, “Tasarruf tedbirleri, kapsamlı ve önemli adımlar içeriyor. Kamuda verimliliği esas alan tasarruf 

tedbirlerinin ekonomik programı daha da güçlendireceğine inanıyoruz" ifadelerini kullandı. “ 

Teke sözlerine şu şekilde devam etti; 

“Yatırım ve istihdam artışında maliye politikasının etkinliğinin en az para politikası kadar önemli 

olduğunu, bu çerçevede kamu harcamalarının etkin bir biçimde yönetilmesinin oldukça kritik önem 

taşıyor. Açıklanan tedbirler hükümetin tasarruf konusunda daha duyarlı olacağını, konuyu belirli 

prensip ve kurallarla yürüteceğini gösteriyor. Biz iş dünyası olarak kaynakların doğru kullanımı ve 

tasarrufun karlılık, sürdürülebilirlik ve rekabet için ne anlama geldiğini çok iyi biliyoruz. 

Enflasyonla ciddi bir mücadele içerisindeyiz. Umarız 3 yıl sonunda enflasyonla mücadelede arzulanan, 

istenilen seviyeye ulaşılır ve tabandan tavana müreffeh günlere birlikte ulaşırız.Bu nedenle açıklanan 

tedbirleri çok önemsiyor ve destekliyoruz.” Dedi.. 

 

 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKANI MUSTAFA TEKE, TÜRKİYE ÜRÜN İHTİSAS BORSASI 

(TÜRİB) GENEL KURULU’NA KATILDI. 

Ankara TOBB Merkezinde gerçekleşen 2023 yılı olağan Türkiye Ürün İhtisas Borsası (TÜRİB) Genel 

Kurulunda TÜRİB'in kuruluşundan bu yana tarım piyasasının gelişimi anlatıldı. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke genel kurul sonrası yaptığı değerlendirmede “ Kurucu ortağı 

olduğumuz TÜRİB'in 2023 yılına ait faaliyetlerin anlatıldığı, tarımda gelişmelerin derlendiği genel 

kurulumuz gerçekleşti. 

Tarsus Ticaret Borsası olarak ortağı olduğumuz TÜRİB, Türkiye de tarım ürünlerinin saklandığı lisanslı 

depolarda ürün borsacılığının temel unsurlarından biri haline geldi. 

TÜRİB ürün borsacılığının ve gıda arz güvenliğinin temel direği olarak, 186 lisanslı depo işletmesi ile 45 

il , 136 ilçe 261 farklı lokasyonda 10 milyon tondan fazla saklama kapasitesi ile hizmet vermekte ve 

2023 yılında 216 bini aşan yatırımcı sayısı ile 182 milyar Türk Liralık hacim oluşturmuştur. 



 

 

Bu vesile ile TURİB’in vizyonuna katkıda bulunan TOBB Başkanı Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu’na, TURİB 

Yönetimi ve çalışanlarına emek ve katkıları için teşekkür ediyorum. 

 

 

 

TTB Genel Sekreterine, Hizmet Şeref Belgesi Takdim 
Edildi 

Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Recep Tayyip ERDOĞAN’ın teşrif ettiği Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği 80. Genel Kurulu kapsamında düzenlenen "TOBB Hizmet Şeref Belgesi Ödül Töreni’nin 

de Tarsus Ticaret Borsası Genel Sekreteri Hasan Şanlı’ya Hizmet Şeref Belgesi takdim edildi. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'nin (TOBB) 80. Mali Genel Kurulu kapsamında Hizmet Şeref Belgesi 

Plaket Töreni, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve 365 

Oda ve Borsanın katılımlarıyla TOBB ikiz kulelerde gerçekleştirildi. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB), camiasına ve ülke ekonomisine hizmette bulunanlara 

Hizmet Şeref Belgeleri ve Plaketleri, Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 

tarafından 80. Genel Kurulu'nda düzenlenen törenle verildi. 

 

 

 



 

 

 

Tarsus TB, TOBB'nin 80. Mali Genel Kurul Toplantısı’na katıldı. 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin 

(TOBB) 80. Mali Genel Kurul Toplantısı’na katıldı. 

TOBB İkiz Kuleleri’nde gerçekleşen ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın teşrif ettiği Mali Genel 

Kurulu Toplantısı’nda, iş dünyasının gündemindeki konular görüşüldü. 

Borsa Başkanı Teke, TOBB delegesi Ramazan Bozdoğan, Borsa Genel Sekreteri Hasan Şanlı ve Borsa 

Genel Sekreter Yardımcısı Ezgi Fındık Güngör ile birlikte katıldı TOBB’un 80. Mali Genel Kurul 

Toplantısı’nın ülkemize ve iş dünyasına hayırlar getirmesi dileğinde bulundu. 

80. Mali Genel Kurul Toplantısı’nı değerlendiren Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Teke “TOBB 

Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu, 80. Mali Genel Kurul Toplantısında, iş dünyamıza dair 

taleplerimizi Cumhurbaşkanı Sayın Recep Tayyip Erdoğan Bakanlarımızın da bulunduğu toplantıda bir 

kez daha dile getirme fırsatı buldu” dedi. 80. Mali Genel Kurul da Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 

konuşmasının iş dünyasına yol gösterdiğinin altını çizen Başkan Teke “Son bir yıl içinde ardı ardına 

yaşanan üç seçimin iş dünyasını çok yorduğunu genel kurulumuzda aktaran Sayın Cumhurbaşkanımız, 

2023'ün Türkiye ekonomisi açısından çok meşakkatli bir yıl olduğunu vurguladı. 80. Mali 

Genel Kurulumuzda ticari ve ekonomi alanında ki taleplerimizi aktaran TOBB Başkanımız Sayın M. 

Rifat Hisarcıklıoğlu’na teşekkür ediyor, bizde dün olduğu gibi bugün ve yarın da, emek vererek, 

çalışmaya, üretmeye devam edeceğiz” ifadesini kullandı. 

Borsa Başkanı Mustafa Teke, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin el ve akıl birliğiyle dünyanın örnek 

aldığı bir yapıya dönüşmesinden dolayı mutlu olduklarını sözlerine ekledi. 

Ticaret Bakanı Ömer Bolat’ın da kısa bir konuşma yaptığı TOBB’un 80. Mali Genel Kurul Toplantısı’na, 

Oda-Borsa Başkanlarının yanı sıra TOBB Delegeleri, Genel Sekreter ve Yardımcıları ile Akreditasyon 

Sorumluları katıldı. 

 



 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKANI MUSTAFA TEKE, GAZİ MUSTAFA KEMAL 

ATATÜRK VE ARKADAŞLARININ 105 YIL ÖNCE YAKTIKLARI KURTULUŞ 

MEŞALESİNİN İLELEBET SÖNMEYECEĞİNİ SÖYLEDİ. 

19 Mayıs Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor Bayramı dolayısıyla kutlama mesajı yayımlayan Yönetim 

Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve arkadaşlarının 105 yıl önce yaktıkları 

kurtuluş meşalesinin ilelebet sönmeyeceğini söyledi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke yayımladığı mesajında, 19 Mayıs 1919 tarihinin, Cumhuriyet 

tarihinin miladı olduğunu belirtti. 

19 Mayıs ruhunun milletimizin karakterini yansıttığını belirten Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 

“Karakteri bağımsızlık olan milletimizin, 19 Mayıs’ta başlayan ve dünyaya emsal olan Kurtuluş Savaşı, 

dünya tarihinin en büyük başarılarından birisidir. Gazi Mustafa Kemal Atatürk önderliğinde verdiği 

kurtuluş mücadelesi ile bağımsızlığından asla vazgeçmeyeceğini bütün dünyaya ilan eden aziz 

milletimiz, bugün tarihindeki şanlı sayfalardan birisinin daha yıl dönümünü yaşamaktadır. 

105’inci yıldönümüne erişmenin onurunu ve gururunu yaşarken, Türkiye Cumhuriyeti'nin ne kadar 

büyük zorluklar ve mücadeleler içerisinde kurulduğunu ve bugünlere geldiğini; aziz şehitlerimize 

minnet ve şükran duygularıyla bir kez daha idrak etmekteyiz. 

“Gençlerimize inancımız tam” 

Atatürk, "Gençliğe Hitabe" başta olmak üzere birçok sözünde vurguladığı gibi her zaman inandığı ve 

en çok güvendiği Türk gençliğine emanet ettiği geleceğimize sahip çıkacak gençlerimize inancımız 

sonsuzdur. 

Biz de, Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün gençlere duyduğu güveni, inancı aynen taşıyoruz. Bu 

ülkenin gençlerinin, azmi ve kararlı yapısı olduğu sürece başaramayacakları hiçbir şey yoktur. Gazi 

Mustafa Kemal ATATÜRK’ ün dediği gibi “Bütün ümidim gençliktedir.” 

Bu duygu ve düşüncelerle, bu özel günde vatanımız uğruna canını feda eden başta Gazi Mustafa 

Kemal ATATÜRK olmak üzere, tüm kahramanlarımızı rahmet ve minnetle anarak gençlerimizi sevgiyle 

selamlıyor, daha nice yüz yıllara ulaşacağımız başarılarla dolu bir hayat diliyorum. 



 

 

 

Meclis Başkanı Murat Kaya “İstiklal bilinciyle 
yetişen gençlerimiz dün olduğu gibi bugün de 

geleceğimizin teminatıdır" 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, işgal altındaki Anadolu topraklarında 

bağımsızlık ve kurtuluş meşalesinin yakıldığı 19 Mayıs'ın 105. yıldönümünde, yok edilmek 

istenen bir milletin var olma mücadelesinin çok net anlaşıldığını belirterek, "İstiklal bilinciyle 

yetişen gençlerimiz dün olduğu gibi bugün de geleceğimizin teminatıdır" dedi. 

Meclis Başkanı Murat Kaya, “Bugün de aynı azim ve kararlılıkla ekonomik bağımsızlığımızı 

korumak amacıyla mücadele ediyor, daha fazla yatırım, üretim ve istihdam sağlamak için 

çalışıyoruz. Aydınlık geleceğe açılan kapının anahtarının gençlerde olduğunu bilen Büyük 

Önder Mustafa Kemal Atatürk, bu önemli günü gençlere armağan ederken ülkemizin 

geleceğini de emanet etmiştir. Bağımsızlık için o gün verdiğimiz mücadeleyi, bugün ekonomik 

alanda sürdürüyoruz. Vatan sevgisiyle yetişen pırıl pırıl gençlerimizin yarınlarımızda 

ekonomik ve siyasi bağımsızlığımızın en büyük teminatı olduğunu biliyoruz. 

Milli mücadele bugün de ekonomik alanda devam etmektedir. Tarihin tekerrür etmemesi 

ancak güçlü ekonomi ile mümkün olabilir. Ülkemizin parlak geleceği, bu bilinçle yetişen 

gençlerin eliyle çizilecektir. Cumhuriyetimizin banisi Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah 

arkadaşları ile vatan savunmasında can veren aziz şehitlerimizi rahmet ve minnetle anıyor, 19 

Mayıs Atatürk'ü Anma ve Gençlik ve Spor Bayramı'nı yürekten kutluyorum. 

 



 

 

 

Türk Kadınlar Birliği Tarsus Şubesinden Tarsus Ticaret 

Borsası‘na Plaket 

Türk Kadınlar Birliği Tarsus Şube Başkanı Figen Aktan, Tarsus Ticaret Borsası’nı 

ziyaret etti. 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz ve Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel 

Gürbüz, İlhan Titiz ile Ayhan Bayram ‘ı ziyaret eden Tarsus Şube Başkanı Figen 

Aktan, Yönetim Kurulunun Türk Kadınlar Birliği’nin 100. Yıldönümünde Türk 

Kadınlar Birliği Tarsus Şubesinin 06-12 Mayıs tarihlerinde gerçekleştirdiği 

“Haremden Özgürlüğe-Türk Kadının Bağımsızlık Öyküsü” etkinliklerine verdikleri 

destekten ötürü teşekkür etti. 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, nezaket ziyaretinden ötürü 

memnuniyeti ifade ederek , “Bu topraklarda bir medeniyet inşa edilmişse, bin 

yıldır, devletlerimiz ad değiştirse bile, irfan kaynağımız, hayata tutunma 

azmimiz devam etmişse bu büyük ölçüde kadınlarımız sayesindedir. Bu açıdan 

milletimizin, kadını baş tacı eden değerleri vardır.” Dedi. 

Ziyaretin ardından, Tarsus Şube Başkanı Figen Aktan, Türk Kadınlar Birliğinin her 

etkinliğinde yanında olan Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu adına Başkan 

Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz’a teşekkür plaketi takdim etti. 

 

 

 



 

 

 

BORSA MECLİSİ OLAĞAN TOPLANTISINDA GÜNDEMİ 

DEĞERLENDİRDİ. 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, son yıllarda dünya genelinde çok farklı ve 

sürekli değişkenleri olan tarımsal üretime ve gıda tüketimlerine şahit olduklarını söyledi. 

Tarsus Ticaret Borsası Mayıs ayı Olağan Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Murat Kaya 

başkanlığında yapıldı. 

Meclis Başkanı Kaya, gündemin değerlendirildiği toplantının açılışında yaptığı konuşmasında 

Borsa üyelerinin ve Tarsus halkının yaklaşan Kurban Bayramı’nı kutlarken, bayramın tüm 

insanlığa barış, mutluluk ve sağlık getirmesini dileğinde bulundu. 

Gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya 

ve Borsa Meclis üyeleri sektörleri ile ilgili beklentilerini ve gelişmeleri değerlendirdi. 

Son yıllarda dünya genelinde çok farklı ve sürekli değişkenleri olan tarımsal üretime ve gıda 

tüketimine şahit olduklarını belirten Murat Kaya, hasadın sonuna gelinen buğday ürününün 

müdahale fiyatının üreticiyi memnun edecek şekilde açıklanmasını istedi. 

Türkiye’de geçen sezon 19,5 milyon tona yakın buğday üretimi ve 9 milyon ton buğday 

ithalatı yapıldığını hatırlatan Meclis Başkanı Kaya “Alım fiyatı dünya fiyatlarına göre açıklansa, 

buğday fiyatı geçen yılın çok altında kalacak. Çünkü dünya fiyatları düşük. Kaldı ki son yıllarda 

buğday ve arpa alım fiyatları genellikle dünya fiyatlarının üzerinde açıklandı. Bu yıl da dünya 

fiyatlarının üzerinde olmasını bekliyoruz. Ayrıca geçen yıl olduğu gibi alım priminin devam 

etmesi de en büyük beklentilerimiz arasındadır. Bu üretim sezonunda TMO’nun açıklayacağı 

fiyat başta buğday üreticileri olmak üzere hububat üreticilerinin emeklerinin karşılığını 

alacağı beklentimizi bir daha yineliyor, TMO’nun Dünya fiyatları ile uyumlu reel fiyat 

açıklaması, gerektiğinde bunun periyodik olarak güncellemesi ve pirim uygulamasının arda 

da alım politikası olarak devam ettirilmesi de yine beklentimizdir” ifadesini kullandı. 



 

 

Sektörlere ait sorunların taleplerin ve gelişmelerin takipçisi olan Tarsus Ticaret Borsası’nın 

Konuşan Meclis Üyeleri sektörleri hakkında konulara değindi. Türkiye, Nisan ayı Yaş Meyve 

Sebze İhracatı 211,5 milyon dolar olarak gerçekleşti. Meclis Başkan Yardımcısı Murat 

Çamaşırcı sektörüne dair bilgileri paylaşırken “Nisan ayında en çok ihraç ettiğimiz ürün 

listesinde 52 milyon 242 bin dolar değer ile domates birinci, 31 milyon 783 bin dolar değer ile 

biber ikinci, 26 milyon 62 bin dolar değer ile limon üçüncü sırada yer aldı. 2024 yılının ilk dört 

aylık döneminde Türkiye’nin; yaş meyve sebze ihracatı 1 milyar 174 milyon dolar olurken, 

meyve sebze mamulleri ihracatı yüzde 27’lik artışla 717 milyon dolardan 908 milyon dolara 

ilerledi” dedi. 

Yönetim Kurulu Üyesi Ayhan Bayram ise konuşmasında, tahıl ürünleri üretim miktarlarının 

2024 yılında bir önceki yıla göre %5,4 oranında azalarak yaklaşık 39,9 milyon ton olacağının 

tahmin edildiğini belirterek “2023 yılı sonu itibariyle ülkemizdeki karma yem üretimi işletme 

sayısı 1624’ye yükseldi. Üretim kapasitesi de yıllık 34,3 milyon tona çıktı. Ülke olarak bu 

kapasitemizin yüzde 81’ini kullanıyoruz. Yıllık 28 milyon karma yem üretimiyle dünyada 7’nci, 

Avrupa’da da en fazla üretim yapan 1. ülkeyiz” şeklinde konuştu. 

Meclis Toplantısının sonunda Genel Sekreter Yardımcısı Ezgi Fındık Güngör de geçtiğimiz 

hafta sonu Adana Ticaret Borsası ev sahipliğinde gerçekleştirilen ve kendisinin de Tarsus 

Ticaret Borsası’nı temsilen katıldığı Ulusal Hububat Konseyi 2024 Mısır ve Buğday Kongresi ile 

ilgili izlenimlerini Meclis üyeleri ile paylaştı. Dış Ticaret Uzmanı Pınar Alegöz ise, Paris ve 

Brüksel Ticaret Ataşelikleri ile yapılan ikili görüşmelere dair sonuç raporu hakkında bilgi verdi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


